
ПРОТОКОЛ 04 
от заседание на Факултетния съвет на ФЖМК, 

проведено на 16 януари 2024 г. 
 

Присъстваха: проф. д-р Веселина Вълканова - Декан, проф. д.н. Андреана 
Ефтимова, проф. д.н. Венцислав Димов, проф. д-р Грета Дерменджиева, проф. д-р 
Ефрем Ефремов, проф. д-р Николай Михайлов, проф. д-р Светлозар Кирилов, 
проф. д-р Симеон Василев, доц. д.н. Вяра Ангелова, доц. д-р Жана Попова, доц. д-
р Калин Калинов, доц. д-р Мануела Манлихерова, доц. д.н. Мария Попова, доц. д-
р Мая Василева, доц. д-р Милена Цветкова, доц. д-р Орлин Спасов, доц. д-р Ралица 
Ковачева, доц. д-р Светлана Станкова, гл. ас. д-р Лора Симеонова, ас. Благовест 
Илиев, докт. Нина Стилова, студ. Камелия Димова. 

Редуцирани: доц. д-р Мила Серафимова (в отпуск), гл. ас. д-р Анета Милкова 
(в отпуск). 

Отсъства: студ. Тодор Драганов. 

Присъстват и: проф. д-р Теодора Петрова, доц. д-р Дияна Петкова. 

Проф. д-р Веселина Вълканова: Колеги, добър ден. За много години на 
всички. Да е много ползотворна, щастлива 2024 година за Вас лично и за Вашите 
семейства. Много нови успехи на всички, най-вече здраве, разбира се. Откривам 
първото заседание на Факултетния съвет за тази година – списъчен състав 25, 

кворум 15, присъстващи 22. 

Имаме съвсем кратък дневен ред. Той е следният: 

1. Доклади на Декана на ФЖМК; 
2. Доклади на заместник-деканите; 
3. Доклади на ръководителите на катедри; 
4. Разни. 

Имате ли други предложения по този дневен ред? Ако нямате, да го гласуваме. 

След проведеното явно гласуване:  

списъчен състав - 25 
регистрирани  - 22  
редуцирани - 2 
отсъстващи - 1 
гласували „За” - 22 
гласували „Против” - 0  
гласували „Въздържал се” - 0  
Дневният ред беше приет. 

По точка първа от дневния ред – Доклади на Декана на ФЖМК. 

Проф. д-р Веселина Вълканова: И така започваме с първа точка – доклади на 
Декана. Аз най-напред искам да Ви информирам за решението на научната 
комисия по проекта SUMMIT. Това е фаза 2, проектът стартира преди две години, 
ние не успяхме да усвоим в първата фаза полагащите се на ФЖМК 155 000 лв. За 
щастие в тази нова фаза успяхме да ги усвоим, защото постъпи проектно 
предложение с ръководител доц. Калин Калинов на тема „Бранд автентичност: 
съвременни аспекти, ефекти на концепцията върху потребителското търсене и 
интеракции с бранда“, което спечели финансирането в размер на 150 000 лв. 
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Пожелавам успех на екипа! Благодаря на научната комисия в състав: проф. 
Василев, проф. Кирилов, доц. Серафимова, които заедно с мен се включиха в 

обсъжданията и в класирането на проекта. 

Друго, което искам да Ви кажа е, че вчера се състоя разширен Декански съвет 
и обсъдихме няколко много важни ключови събития, които предстоят за 
факултета. Най-напред програмната акредитация – фаза 2. Това е процедура, което 
предстои. Доц. Цветкова, нашият координатор по акредитацията и по 
рейтинговите системи, ни информира как стоят нещата със събирането на 
първичните данни. Накратко, както знаете, работихме по старите критерии на 
НАОА, но междувременно влязоха в сила нови критерии. Въпреки че нашите 
доклади не бяха върнати, приети са, заведени са в Агенцията, но все пак от нас ще 
се изискват и много данни, съпоставки и факти по новата критериална система на 
НАОА. Аз бих обобщила тази фаза така: сега държавата, събирайки данни от нас, 
вече трябва да ни върне във вид на заключени таблици, които са верифицирани от 
НАЦИД и НАОА, така че тук разчитаме на съдействието на нашия нов 
представител в Агенцията – проф. Стефанова. Тя е новият председател и аз се 
надявам на по-добра комуникация. Друг представител на агенцията, който много 
активно работи с нас, е доц. Силвия Цветанска, която е член на Акредитационния 
съвет на НАОА. Графикът ни е януари и очакваме посещение на експертна група 
в нашия факултет, така че ще се мобилизираме да предоставим всичко, което се 
поиска от нас. 

Разбира се, на Декански съвет обсъждахме още юбилейните чествания на 
факултета. Аз помолих ръководителите на катедри да обобщят събитията, около 
които съответната катедра ще организира, крайният срок е 22 януари. Ще изготвим 

академичен календар на събитията, които ние ще посветим на 50-годишния 
юбилей на нашия факултет. Деканският съвет се обедини около създаването на 
организационен комитет за тези чествания в състав: д-р Анета Милкова, д-р 
Теодора Георгиева, д-р Йордан Карапенчев, д-р Ирина Гъркова, д-р Виктория 
Бисерова, ас. Диляна Кирковска, ас. Благовест Илиев. Колегите ще ни помогнат за 
съставянето на този академичен календар, неговото дообогатяване и развитие през 
годината, ще помагат на катедрите и деканата при организирането на съответните 
събития. Надявам се преди края на януари да сме го качили на сайта, защото много 
наши колеги, главно пенсионирани преподаватели, се вълнуват как точно ще 
отбележим честванията. 

Тази година има кръгла годишнина на българската журналистика – 180 
години, така че се надявам катедра История и теория на журналистиката също да 
подкрепи честванията с някакво събитие, семинар, конференция, каквото Вие 
решите, за да отбележим и тази годишнина. Това е, колеги, от мен. Това бяха кратки 
информации какво се състоя през тази една седмица от началото на годината. 

По точка втора от дневния ред – Доклади на заместник-деканите. 

Проф. д-р Веселина Вълканова: Сега мисля да преминем към втора точка – 
доклади на заместник-деканите. Доц. Манлихерова помоли да пусна нейният 
доклад в началото, затова ще й дам думата като координатор на факултета с 
европейските организации, в които ние членуваме. 
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Заповядайте, доц. Манлихерова. 

Доц. д-р Мануела Манлихерова: Благодаря, проф. Вълканова. Както знаете, 

колеги, всяка година в началото на годината пристигат инвойсите за плащане на 
членски такси. Нашият факултет членува в три европейски асоциации. Едната е 
EJTA, там таксата остава 750 евро за тази година, но на последната годишна среща 
беше решено, с оглед на инфлацията в Европа, таксата ще се вдигне на 1000 евро 
от следващата академична година. Сред ползите от членството аз лично бих 
изтъкнала най-вече възможността за участие онлайн на различни конференции, 
които EJTА организира и по време на които се дебатират въпроси, свързани с 
променящите се тенденции в преподаването и иновативни образователни 
практики. EJTA дава възможност за участие в една голяма, може би най-голямата за 
момента, европейска академична мрежа с над 80 университети, които преподават 
журналистика; информация и експертиза за проекти на асоциацията; различни 
форми на международно сътрудничество, протекция пред Европейските 
институции, международни и професионални организации. 

EUPRERA (European Public Education and Research) е с годишната 
институционална такса засега от 260 евро. Сред ползите от членството са достъп до 
цялостната мрежа от контакти на организацията; ако сте си прегледали имейлите 
вчера пуснах информация за възможността за участие в един семинар за 
разработване на документи за кандидатстване и за възможности да се създават 
текстове за публикуване в индексирани издания. Това е част от конгреса на 
EUPRERA, както възможности за промотиране на членовете; възможности за 
участие в допълнително обучение за магистри и докторанти.  

Стандартната институционална годишна такса за ECREA (European 

Communication Research and Education Association) остава засега 75 евро. Там 
бонусът, който има всяка институция е, че се дава възможност на всички 
докторанти да участват, така че има неограничен брой докторанти, които могат да 
се включат в различни академични форуми и проекти по време на тяхното 
обучение. И, разбира се, информация за значими академични форуми, 
конференции и изследвания, както и възможност за промотиране на нашите 
академични събития. Благодаря. 

Проф. д-р Веселина Вълканова: Благодаря Ви. Колеги, заповядайте. Имате 
думата за изказване, въпроси. Този доклад е качен в облачното пространство. Аз 
забравих да кажа, че ние създадохме за целите на Факултетния съвет облачно 
пространство, изпратен Ви е линкът. Влиза се с логина Ви в СУСИ и в 
университетските платформи. От следващият Факултетен съвет поканите ще 
бъдат по мейл, но материалите ще бъдат качвани в това облачно пространство. 
Така ще имаме достъп и до един пълен архив на материалите на нашите 
факултетни съвети по графика, по който се провеждат. Надявам се, че тази 
иновация ще я посрещнете добре, мисля че ще е функционално и удобно за 
всички. 

Доц. д-р Милена Цветкова: Да ни е честит. Това е много важно условие за 
акредитиране на дистанционно обучение.  
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Проф. д-р Веселина Вълканова: Ние експериментирахме с различни 
платформи и сървъри, но тъй като сигурността беше важна, накрая се спряхме на 

този вариант. Всичко е съгласувано и се администрира от УЦИКТ, така че е 
регламентирано и напълно академично като подход. Мисля, че това ще бъде добра 
възможност за всички да имат достъп до материалите и до архив по всяко време.  

Не сме гласували доклада на доц. Манлихерова. Имате ли изказвания по него? 
Ако няма, да го подкрепим. 

След проведеното явно гласуване:  

списъчен състав - 25 
регистрирани  - 22  
редуцирани - 2 
отсъстващи - 1 
гласували „За” - 22 
гласували „Против” - 0  
гласували „Въздържал се” - 0  
Факултетният съвет прие предложението. 

Проф. д-р Веселина Вълканова: И така, проф. Михайлов, Вие имате доклад 
за научната комисия, заповядайте. 

Проф. д-р Николай Михайлов: Благодаря Ви, проф. Вълканова. Уважаеми 
колеги, както знаете в началото на всяка година трябва да се определят членовете 
на научната комисия, която определя и разпределя отпуснатите средства от отдел 
„Научна и проектна дейност“ по малкия фонд, както му казваме ние. Предлагам и 
тази година комисията да остане в състава, който работеше досега, а именно проф. 
Ефрем Ефремов, доц. Орлин Спасов и аз, мисля че ние вече свикнахме да работим. 
Запознати сме с изискванията, запознати сме със спецификата на проектите и по 
този начин ще създадем една ефективна и пълноценна организация за проектната 
дейност, така че това е моето предложение. 

Проф. д-р Веселина Вълканова. Благодаря. Ние не сме длъжни всяка година 
да ги приемаме, само когато има промени, но нека имаме решение в случай, че ни 
го поиска управителният съвет на Фонда. Имате ли други изказвания, 
предложения, колеги, мисля че добре минаха проектите и бяха отчетени успешно. 

Проф. д-р Николай Михайлов: Да, проектите бяха изключително успешни, 
приети са. Има много интересни теми, със семинари, с организирани юбилеи, така 
че това беше една много успешна сесия. 

Проф. д-р Веселина Вълканова: Очакваме следващия кол да бъде някъде към 
1 март. Чакаме заповед на Ректора и най-вече разпределението на парите по 
факултети. Ако нямате други предложения, моля да гласуваме.  

След проведеното явно гласуване:  

списъчен състав - 25 
регистрирани  - 22  
редуцирани - 2 
отсъстващи - 1 
гласували „За” - 22 
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гласували „Против” - 0  
гласували „Въздържал се” - 0  
Факултетният съвет прие предложението. 

Проф. д-р Веселина Вълканова: Имаме още един доклад, който е качен и 
изпратен, това е на доц. Станкова, заместник-декан по учебната дейност. 
Заповядайте, доц. Станкова. 

Доц. д-р Светлана Станкова: Благодаря, проф. Вълканова. Уважаеми колеги, 
представям на Вашето внимание учебния план на магистърската програма 
„Дигитални медии и комуникация“ на български език, в редовна форма на 
обучение, трисеместриална. Идеята е да предложим дистанционна форма на 
обучение във факултета, каквато до момента няма. Съгласно указанията на 
Центъра за дистанционно обучение спрямо учебната документация, за да се 
започне процедурата е необходимо да има приет учебен план в редовна форма на 
обучение, на чиято база се разработва планът за дистанционна форма на обучение.  

Само ще припомня, че този план в английския му вариант е приет от 
Факултетен съвет на 11 февруари 2021 година. Ние го предлагаме, след като сме се 
съобразили с българския превод. Прецизирали сме някои заглавия. Идеята е от 
него да можем да правим редукциите, така че всичко, което сме натрупали по време 
на пандемията като електронни ресурси, като умения, да можем да ги 
материализираме в такава форма на обучение, каквато предполагаме, че би 
привлякла магистри. Разбира се, в нея също има процент присъствени занятия. 
Още веднъж да кажа, планът в тази форма на английски език е приет, идеята е сега 
да предложим дистанционна форма на български език. Може би и това да допълня. 
Скорошната ни акредитация ни беше пред очи, когато трябваше да прецизираме 
съотношения спрямо хабилитиран – нехабилитиран състав на ОТД, спрямо 
задължителни, избираеми, факултативни дисциплини, които са наистина 
оптимални.  

Програмата е разработена в съответствие с новите тенденции във висшето 
образование, съчетаващи студентска мобилност и интензивен трансфер на знания 
в една изключително актуална и търсена общотеоретична и практическа област на 
професионална и академична реализация, каквато са дигиталните медии и 
комуникацията. Може би само да спомена, че според ЗВО процентът на 
лекционните курсове, водени от хабилитирани преподаватели на ОТД, би 
трябвало да бъде 70, то е 78 и съотношението задължителни към избираеми е 57:43, 
което наистина е много добре.  

Проф. д-р Веселина Вълканова: Благодаря на доц. Станкова. Тези 
съотношения наистина са много важни и всички магистърски програми 
постепенно трябва да ги приведем в съответствие с нормативната база.  

Колеги, аз не крия, че бях инициатор за създаването на тази магистърска 
програма за дистанционна форма на обучение. Всъщност от 2019 г., откогато съм 
декан, се боря за създаването на магистърска програма на английски език, която в 
нашия факултет, за мое голямо съжаление, през изминалите години не беше 
създадена, въпреки че за мобилностите и от гледна точка на пазара и 
потребителите на кадри това беше наложително. Така че от 2019 г. вървят тези 
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колове за събиране на програми на английски език и чак 2021 г. успяхме да я 
конструираме, да я мина през учебна комисия, през Факултетен съвет единодушно, 

учебна комисия на Ректората и през Академичен съвет и тя в момента се провежда. 
В нея има студенти и тя върви в задочната си форма. От 2019 г. се боря и за 
разработване на дистанционни програми, разбира се, моето голямо желание беше 
за бакалавърска програма в дистанционната форма, защото сме в 21 век и знаем от 
какво се интересуват нашите потенциални и випускници, и кандидат-студенти, и 
завършили други факултети, други висши училища. За съжаление, не сме готови 
още с бакалавърска програма за дистанционно обучение. Аз се надявам идната 
година и това да стане, но това е една много важна първа крачка – да мине през 
Академичен съвет и да започне да функционира наша първа магистърска 
програма в дистанционна форма. Сигурна съм, че тя ще бъде търсена. Втората ни 
стъпка ще бъде да акредитираме и английския ѝ вариант, защото не само от 
региона, но и от Близкия и от Далечния изток има търсене в нашето направление 
и спрямо нашите курсове, но много от чуждестранните колеги, които изпращат 
запитвания, нямат физическата възможност да учат в София и желаят да посещават 
дистанционни форми на обучение. Така че това е един дефицит, които в момента 
ние запълваме и аз се надявам тази програма да мине до края на март-април, за да 
можем да я предлагаме от октомври. Разбира се, ще имаме грижата да я 
акредитираме успешно, за да е всичко точно от гледна точка на нейната 
легитимност. Рекламата е много важно нещо и ще търсим възможности да я 
предлагаме по различни канали, за да може да стига до потенциални потребители 
от страната и чужбина. Така че бих подкрепила този проект и дано всички да мине 
успешно през Учебна комисия и Академичен съвет. 

Заповядайте, имате думата за изказвания, въпроси, коментари. Ако няма 
изказвания, предлагам да гласуваме. 

След проведеното явно гласуване:  

списъчен състав - 25 
регистрирани  - 22  
редуцирани - 2 
отсъстващи - 1 
гласували „За” - 22 
гласували „Против” - 0  
гласували „Въздържал се” - 0  
Факултетният съвет прие предложението. 

По точка трета от дневния ред – Доклади на ръководителите на катедри. 

Проф. д-р Веселина Вълканова: Преминаваме към трета точка от дневния 
ред, а именно  доклади на ръководителите на катедри. Проф. Кирилов за катедра 
„История и теория на журналистиката“, заповядайте. 

Проф. д-р Светлозар Кирилов: Уважаеми колеги, имам кратък доклад за 
зачисляването на новоприети докторанти. 
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Зачисляване на докторанти 

По доклад на комисия в състав: доц. д-р Ралица Ковачева (председател) и 
членове проф. д-р Симеон Василев и доц. д.н. Мария Попова проведе съответно 
писмен и устен изпит по професионално направление 3.5. Обществени 
комуникации и информационни науки, докторска програма Медии и 
комуникации – Международна журналистика, по обявения конкурс за редовни 
докторанти за академичната 2023 – 2024 г. 

След провеждане на изпитите комисията реши: Предлага на Факултетния 
съвет на ФЖМК да избере за редовен докторант Джулия Руменова Кирилова по 
докторска програма Медии и комуникации – Международна журналистика, 
спечелила конкурса с резултати от изпитите: писмен – мн. добър 4,50; устен – 
отличен 5,50; западен език – мн. добър 5,00. Катедра “История и теория на 
журналистиката” предлага за научен ръководител на докторанта доц. д-р Ралица 

Ковачева. 

Проф. д-р Веселина Вълканова даде думата за изказвания по доклада. 

След проведеното явно гласуване:  

списъчен състав - 25 
регистрирани  - 22  
редуцирани - 2 
отсъстващи - 1 
гласували „За” - 19 
гласували „Против” - 0  
гласували „Въздържал се” - 0  
Факултетният съвет (научен) прие предложението 

По доклад на комисия в състав: доц. д.н. Мария Попова (председател) и 
членове проф. д-р Светлозар Кирилов и доц. д-р Ралица Ковачева проведе 
съответно писмен и устен изпит по професионално направление 3.5. Обществени 
комуникации и информационни науки, докторска програма Медии и 
комуникации – Теория на журналистиката и медиите, по обявения конкурс за 

редовни докторанти за академичната 2023 – 2024 г. 

След провеждане на изпитите комисията реши: Предлага на Факултетния 
съвет на ФЖМК да избере за редовен докторант Полина Венелинова Налбантова 
по докторска програма Медии и комуникации – Теория на журналистиката и 
медиите, спечелила конкурса с резултати от изпитите: писмен – отличен 6,00; устен 
– отличен 6,00; западен език – отличен 5,50. Катедра “История и теория на 
журналистиката” предлага за научен ръководител на докторанта доц. д.н. Мария 

Попова. 

Проф. д-р Веселина Вълканова даде думата за изказвания по доклада. 

След проведеното явно гласуване:  

списъчен състав - 25 
регистрирани  - 22  
редуцирани - 2 
отсъстващи - 1 
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гласували „За” - 19 
гласували „Против” - 0  

гласували „Въздържал се” - 0  
Факултетният съвет (научен) прие предложението 

Проф. д-р Веселина Вълканова: Проф. Ефремов за катедра 
„Пресжурналистика и книгоиздаване“, заповядайте. 

Проф. д-р Ефрем Ефремов: Здравейте, колеги. Докладът ми е подобен става 
въпрос за зачисляване в докторантура. 

Зачисляване на докторанти 

По доклад на комисия в състав: проф. д-р Грета Дерменджиева (председател) 
и членове проф. д-р Веселина Вълканова и проф. д-р Ефрем Ефремов проведе 
съответно писмен и устен изпит по професионално направление 3.5. Обществени 
комуникации и информационни науки, докторска програма Медии и 
комуникации – Онлайн журналистика и комуникация, по обявения конкурс за 
редовни докторанти за академичната 2023 – 2024 г. 

След провеждане на изпитите комисията реши: Предлага на Факултетния 
съвет на ФЖМК да избере за редовен докторант Лора Красимирова Петкова по 
докторска програма Медии и комуникации – Онлайн журналистика и 
комуникация, спечелила конкурса с резултати от изпитите: писмен – отличен 5,75; 
устен – отличен 6,00; западен език – много добър 5,00. Катедра “Пресжурналистика 
и книгоиздаване” предлага за научен ръководител на докторанта проф. д-р Грета 

Дерменджиева. 

Проф. д-р Веселина Вълканова даде думата за изказвания по доклада. 

След проведеното явно гласуване:  

списъчен състав - 25 
регистрирани  - 22  
редуцирани - 2 
отсъстващи - 1 
гласували „За” - 19 
гласували „Против” - 0  
гласували „Въздържал се” - 0  
Факултетният съвет (научен) прие предложението 

Поради успешно представяне на кандидат-докторантските изпити, в 
съответствие с ПУРПНСЗАД в СУ комисията предлага допълнително да бъде 
избрана за редовен докторант по 3.5. Обществени комуникации и информационни 
науки Медии и комуникации – Онлайн журналистика и комуникация 
АЛЕКСАНДРА ЙОРДАНОВА ТРЕНКОВА, спечелила конкурса с резултати от изпитите: 
писмен – много добър 5,25; устен – много добър 5,25; западен език – много добър 
4,50.  

Катедрата предлага да бъде зачислена на неусвоената бройка по докторска 
програма Медии и комуникации – Пресжурналистика. Катедра 
“Пресжурналистика и книгоиздаване” предлага за научен ръководител на 
докторанта проф. д-р Веселина Вълканова. 
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Проф. д-р Веселина Вълканова даде думата за изказвания по доклада. 

След проведеното явно гласуване:  

списъчен състав - 25 
регистрирани  - 22  
редуцирани - 2 
отсъстващи - 1 
гласували „За” - 19 
гласували „Против” - 0  

гласували „Въздържал се” - 0  
Факултетният съвет (научен) прие предложението 

 
По доклад на комисия в състав: проф. д-р Ефрем Ефремов (председател) и 

членове проф. д-р Веселина Вълканова и проф. д.н. Андреана Ефтимова проведе 
съответно писмен и устен изпит по професионално направление 3.5. Обществени 
комуникации и информационни науки, докторска програма Медии и 
комуникации – Медиен език и стил, по обявения конкурс за редовни докторанти 
за академичната 2023 – 2024 г. 

След провеждане на изпитите комисията реши: Предлага на Факултетния 
съвет на ФЖМК да избере за редовен докторант Ана Тодорова Тодорова-Дамова 
по докторска програма Медии и комуникации – Медиен език и стил, спечелила 
конкурса с резултати от изпитите: писмен – много добър 5,25; устен – много добър 
5,00; западен език – отличен 6,00. Катедра “Пресжурналистика и книгоиздаване” 
предлага за научен ръководител на докторанта проф. д.н. Андреана Ефтимова. 

Проф. д-р Веселина Вълканова даде думата за изказвания по доклада. 

След проведеното явно гласуване:  

списъчен състав - 25 
регистрирани  - 22  
редуцирани - 2 
отсъстващи - 1 

гласували „За” - 19 
гласували „Против” - 0  
гласували „Въздържал се” - 0  
Факултетният съвет (научен) прие предложението 

По доклад на комисия в състав: проф. д-р Веселина Вълканова (председател) и 
членове проф. д-р Ефрем Ефремов и доц. д-р Милена Цветкова проведе съответно 
писмен и устен изпит по професионално направление 3.5. Обществени 
комуникации и информационни науки, докторска програма Медии и 
комуникации – Публикационни изследвания, по обявения конкурс за редовни 
докторанти за академичната 2023 – 2024 г. 

След провеждане на изпитите комисията реши: Предлага на Факултетния 
съвет на ФЖМК да избере за редовен докторант Кремена Руменова Христова по 
докторска програма Медии и комуникации – Публикационни изследвания, 
спечелила конкурса с резултати от изпитите: писмен – отличен 5,50; устен – 
отличен 5,50; западен език – отличен 6,00. Докторантката се зачислява в катедра 
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“Пресжурналистика и книгоиздаване” с научен ръководител доц. д-р Милена 

Цветкова от катедра „Комуникация и аудиовизуална продукция“. 
 

Проф. д-р Веселина Вълканова даде думата за изказвания по доклада. 

След проведеното явно гласуване:  

списъчен състав - 25 
регистрирани  - 22  

редуцирани - 2 
отсъстващи - 1 
гласували „За” - 19 
гласували „Против” - 0  
гласували „Въздържал се” - 0  
Факултетният съвет (научен) прие предложението 
 

Проф. д-р Веселина Вълканова: Само да кажа за Кремена Христова. 
Предлагаме тя да работи под научното ръководство на доц. Цветкова, но да се 
обучава в катедра „Пресжурналистика и книгоиздаване“, където претендираме, че 
са специалистите по книгоиздаване, макар и малко все още. Ще се опитаме да 
разширим академичния състав на специалността. 

Проф. д-р Веселина Вълканова даде думата за изказвания по доклада. 

След проведеното явно гласуване:  

списъчен състав - 25 
регистрирани  - 22  
редуцирани - 2 
отсъстващи - 1 
гласували „За” - 19 
гласували „Против” - 0  
гласували „Въздържал се” - 0  
Факултетният съвет (научен) прие предложението 

Годишна атестация на докторант 

Доц. д-р Ефрем Ефремов: Катедреният съвет разгледа годишния отчет и 
предлага на Факултетния съвет да бъде атестирана с положителна атестация Таня 
Стоянова Венелинова – докторант на самостоятелна подготовка по професионално 
направление 3.5. ОКИН докторска програма (Медии и комуникации – 
Книгоиздаване), с научен ръководител доц. Георги Лозанов, за периода 01.12.2022 
г. – 01.12.2023 г.  

Проф. д-р Веселина Вълканова даде думата за изказвания по доклада. 

След проведеното явно гласуване:  

списъчен състав - 25 
регистрирани  - 22  
редуцирани - 2 
отсъстващи - 1 
гласували „За” - 19 
гласували „Против” - 0  
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гласували „Въздържал се” - 0  
Факултетният съвет (научен) прие предложението 

Проф. д-р Веселина Вълканова: Благодаря на проф. Ефремов. Проф. 
Петрова за катедра „Комуникация и аудиовизуална продукция“, заповядайте. 

Проф. д-р Теодора Петрова: Уважаеми колеги, докладът ми е пак в същата 
посока. Комисията изпита четирима кандидати. Предлагаме двама да бъдат 
зачислени. 

Зачисляване на докторанти 

По доклад на комисия в състав: проф. д-р Теодора Петрова (председател) и 
членове проф. д-р Симеон Василев и доц. д-р Светлана Станкова  проведе 
съответно писмен и устен изпит по професионално направление 3.5. Обществени 
комуникации и информационни науки, докторска програма (Медии и 
комуникации – Комуникационен мениджмънт и маркетинг на съдържание) по 
обявения конкурс за редовни докторанти за академичната 2023 – 2024 г. След 
провеждане на изпитите комисията реши:  

Предлага на Факултетния съвет на ФЖМК да избере за редовен докторант 
Петя Тодорова Стефанова по докторска програма (Медии и комуникации – 
Комуникационен мениджмънт и маркетинг на съдържание), спечелил конкурса с 
резултати от изпитите: писмен – отличен 5.50; устен – мн. добър 5.25 ; западен език 
– отличен 6.00. Катедра “Комуникация и аудиовизуална продукция” предлага за 
научен ръководител на докторанта проф. д-р Теодора Петрова 

Проф. д-р Веселина Вълканова даде думата за изказвания по доклада. 

След проведеното явно гласуване:  

списъчен състав - 25 
регистрирани  - 22  
редуцирани - 2 
отсъстващи - 1 
гласували „За” - 19 
гласували „Против” - 0  
гласували „Въздържал се” - 0  
Факултетният съвет (научен) прие предложението 

Предлага на Факултетния съвет на ФЖМК да избере за редовен докторант 
Венелина Иванова Иванова по докторска програма (Медии и комуникации – 
Комуникационен мениджмънт и маркетинг на съдържание), спечелил конкурса с 
резултати от изпитите: писмен – мн. добър 5.25; устен – мн. добър 5.25 ; западен език 
– отличен 6.00. Катедра “Комуникация и аудиовизуална продукция” предлага за 
научен ръководител на докторанта доц. д-р Светлана Станкова. 

Проф. д-р Веселина Вълканова даде думата за изказвания по доклада. 

След проведеното явно гласуване:  

списъчен състав - 25 
регистрирани  - 22  
редуцирани - 2 
отсъстващи - 1 
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гласували „За” - 19 
гласували „Против” - 0  

гласували „Въздържал се” - 0  
Факултетният съвет (научен) прие предложението 

Проф. д-р Веселина Вълканова: Доц. Петкова за катедра „Комуникация, 
връзки с обществеността и реклама“, заповядайте. 

Доц. д-р Дияна Петкова: Благодаря Ви, проф. Вълканова. Аз също имам един 
кратък доклад, който включва само една точка. Ще си позволя също така да 

информирам съвсем кратко колегите, тъй като тук стана дума за това какви 
прекрасни юбилеи ни чакат. Има още един юбилей и това е 30-годишнината на 
специалност „Връзки с обществеността“ през учебната 2023-2024 година. Още един 
юбилей се добавя към календарната 2024 година. Нашата катедра планира в 
рамките на Климентовите дни да организира, всички колеги, разбира се, ще 
получат покани, международна конференция по случай 30-годишнината на 
специалността. 

Зачисляване на докторанти 

По доклад на комисия в състав: проф. д-р Николай Михайлов (председател) и 
членове доц. д-р Дияна Петкова и доц. д-р Мила Серафимова проведе съответно 
писмен и устен изпит по професионално направление 3.5. Обществени 
комуникации и информационни науки, докторска програма (Медии и 
комуникации – Връзки с обществеността и комуникационно въздействие) по 
обявения конкурс за редовни докторанти за академичната 2023/2024 г. На 
конкурса се явиха 7 души. След провеждане на изпитите комисията реши:  

Предлага на Факултетния съвет на ФЖМК да бъде избрана за редовен 
докторант Петя Петрова Кантарева по докторска програма (Медии и 
комуникации – Връзки с обществеността и комуникационно въздействие), 
спечелила конкурса с резултати от изпитите: писмен – отличен 5,50; устен – 
отличен 5,75; западен език – отличен 6,00. Катедра “Комуникация, връзки с 
обществеността и реклама” предлага за научен ръководител на докторанта доц.  

д-р Мила Серафимова. 

Проф. д-р Веселина Вълканова даде думата за изказвания по доклада. 

След проведеното явно гласуване:  

списъчен състав - 25 
регистрирани  - 22  
редуцирани - 2 
отсъстващи - 1 
гласували „За” - 19 
гласували „Против” - 0  
гласували „Въздържал се” - 0  
Факултетният съвет (научен) прие предложението 

Предлага на Факултетния съвет на ФЖМК да бъде избрана за редовен 
докторант Илияна Георгиева Маринкова по докторска програма (Медии и 
комуникации – Връзки с обществеността и комуникационно въздействие), 
спечелила конкурса с резултати от изпитите: писмен – отличен 5,50; устен – 
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отличен 5,50; западен език – отличен 6,00. Катедра “Комуникация, връзки с 
обществеността и реклама” предлага за научен ръководител на докторанта доц.  

д-р Александър Христов. 

Проф. д-р Веселина Вълканова даде думата за изказвания по доклада. 

След проведеното явно гласуване:  

списъчен състав - 25 
регистрирани  - 22  
редуцирани - 2 
отсъстващи - 1 
гласували „За” - 19 
гласували „Против” - 0  
гласували „Въздържал се” - 0  
Факултетният съвет (научен) прие предложението 

Предлага на Факултетния съвет на ФЖМК да бъде избрана за редовен 
докторант Стефани Стефчова Петрова по докторска програма (Медии и 
комуникации – Връзки с обществеността и комуникационно въздействие), 
спечелила конкурса с резултати от изпитите: писмен – мн. добър 4,50; устен – 
отличен 6,00; западен език – отличен 6,00. Катедра “Комуникация, връзки с 
обществеността и реклама” предлага за научен ръководител на докторанта проф. 

д-р Николай Михайлов. 

Проф. д-р Веселина Вълканова даде думата за изказвания по доклада. 

След проведеното явно гласуване:  

списъчен състав - 25 
регистрирани  - 22  
редуцирани - 2 
отсъстващи - 1 
гласували „За” - 19 
гласували „Против” - 0  
гласували „Въздържал се” - 0  
Факултетният съвет (научен) прие предложението 

Поради успешно представяне на кандидат-докторантските изпити, в 
съответствие с ПУРПНСЗАД в СУ, комисията предлага допълнително да бъде 
избрана за редовен докторант Ивана Панайотова Райзи по докторска програма 
(Медии и комуникации – Връзки с обществеността и комуникационно 
въздействие), с резултати от изпитите: писмен – мн. добър 4,50; устен – отличен 5,50; 
западен език – отличен 6,00 на неусвоената бройка по докторска програма (Медии 
и комуникации – Интегрирани маркетингови комуникации). Катедра 
“Комуникация, връзки с обществеността и реклама” предлага за научен 
ръководител на докторанта доц. д-р Мирослава Ценкова. 

Проф. д-р Веселина Вълканова даде думата за изказвания по доклада. 

След проведеното явно гласуване:  

списъчен състав - 25 
регистрирани  - 22  
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редуцирани - 2 
отсъстващи - 1 

гласували „За” - 19 
гласували „Против” - 0  
гласували „Въздържал се” - 0  
Факултетният съвет (научен) прие предложението 

Проф. д-р Веселина Вълканова: Проф. Димов за катедра „Радио и 
телевизия“, заповядайте. 

Проф. д.н. Венцислав Димов: Нашият доклад е кратък. 

Зачисляване на докторанти 

По доклад на комисия в състав: проф. д.н. Венцислав Димов (председател) и 
членове доц. д-р Орлин Спасов и доц. Георги Лозанов проведе съответно писмен и 
устен изпит по професионално направление 3.5. Обществени комуникации и 
информационни науки, докторска програма Медии и комуникации – 
Антропология на медиите по обявения конкурс за редовни докторанти за 
академичната 2023 – 2024 г. 

След провеждане на изпитите комисията реши: Предлага на Факултетния 
съвет на ФЖМК да избере за редовен докторант Емил Емилов Енев по докторска 
програма Медии и комуникации – Антропология на медиите, спечелил конкурса 
с резултати от изпитите: писмен – много добър 5,25; устен – отличен 5,50; западен 
език – отличен 6,00. Катедра “Радио и телевизия” предлага за научен ръководител 
на докторанта проф. д.н. Венцислав Димов. 

Проф. д-р Веселина Вълканова даде думата за изказвания по доклада. 

След проведеното явно гласуване:  

списъчен състав - 25 
регистрирани  - 22  
редуцирани - 2 
отсъстващи - 1 
гласували „За” - 19 
гласували „Против” - 0  
гласували „Въздържал се” - 0  
Факултетният съвет (научен) прие предложението 
 

По точка четвърта от дневния ред – Разни. 

Проф. д-р Веселина Вълканова: И така, приключихме дневния ред и 
преминаваме към точка Разни. Имате ли, колеги, нещо по тази точка? Сигурна съм, 
че студентите имат. Има доста събития, които аз не споделих, но ако желаете, Вие 
можете да ги съобщите на Факултетния съвет. Заповядайте, Петър Желев. 

Студ. Петър Желев: Тъй като сега предстои сесия, желая на всички успех  като 
преподаватели и като студенти, разбира се. През март ще организираме за поредна 
година деня на отворените врати за хора, които се интересуват от програмите на 
ФЖМК. Като дати е през уикенда на 16 и 17 март, като досега имахме хибридни  
варианти и онлайн. Тази година ще се опитаме да е изцяло присъствено. Да 
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приемем колегите, да им обясним всички процедури, свързани с кандидатстването 
и да покажем с какво разполагаме като база. Големият ден на отворените врати за 

целия университет ще се проведе предходния уикенд, на 9 и 10 март в Ректората 
на СУ. Там всички факултети ще представим същото, за да можем да създадем 
интерес у абитуриентите за нашите програми. Както досега, разпространяваме 
много успешно информацията. Имаме поне на 150 училища събрани имейлите, на 
които изпращаме информация както във Фейсбук, Инстаграм и какви ли не групи.  

Това, което коментирахме с проф. Вълканова по-рано, е да организираме 
среща с дипломантите, за да могат да бъдат разяснени процедурите за нашите 
четвъртокурсници, така че по-лесно да се справят с документите и с цялата 
процедура по писане на дипломна работа.   

 Проф. д-р Веселина Вълканова: Тази среща ще бъде на 12 февруари, 16 часа 
в zoom. Каним всички ръководители  на катедри, разбира се, научни ръководители, 
защото нашите дипломанти задават много въпроси, свързани с методологии, със 
структура, с критериални системи на комисиите, така че заповядайте да им 
помогнем да се ориентират и да спазим срока за подаване на заявленията за темите, 
който е 19 февруари. Информацията за крайния срок за подаване на заявленията 
е качена на сайта. Ние ще имаме грижата да оповестим и тези срещи, които 
престоят. Аз бих допълнила, че на 16 февруари ще организираме среща, посветена 
на летните практики. Тя ще бъде с участието на отговорниците за летните 
практики и там ще бъдат обсъдени процедурата, документи, които изискваме и пр. 
Вече в края на семестъра имаме грижата да проведем информационна среща със 
самите студенти, за да разясним някакви промени в процедурата. В нашата катедра 
се проведе едно доста обстойно обсъждане на летните стажове. Аз помолих всички 

ръководители на катедри да направят такова обсъждане, защото ние не можем да 
не се интересуваме. Мисля, че не е лошо да обсъдим по катедри процедурата, 
резултатите, очакванията на колегите, те имат предложения; мисля че тези срещи 
са полезни и необходими. В катедра „Комуникация и аудиовизуална продукция“ 
също са провели едно доста обстойно обсъждане с различни предложения за Гугъл 
формуляр за връзки с работодателите, за среща с работодателите преди края на 
семестъра, така че имаме доста работа в това отношение.  

И още една среща, рано е, разбира се, да я оповестявам, но нека я знаете – на 
12 април ще се проведе среща с докторантите, които ние току-що зачислихме, но и 
другите колеги могат да се присъединят. Поканени са научните ръководители, 
ръководителите на катедри, които обучават докторанти. На практика всички наши 
катедри обучават докторанти, така че заповядайте да насочим нашите 
новозачислени колеги в индивидуалното обучение, в учебния план и всички тези 
процедури и очакванията към тяхната подготовка и научна дейност. 

За промоцията вече съм Ви съобщила още миналия път. На 13 май ще бъде 
тържественото връчване на дипломите на студентите от випуск‘23, така че това са 
основните събития за семестъра. Разбира се, ние своевременно ще Ви 
информираме, ако има други такива – кръгли маси или други неща, които 
организираме.  
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По точка разни, колеги, друго имате ли? Ако не, благодаря Ви, че се отзовахте. 
Много хубава вечер и до скоро. 

Проф. Вълканова закри заседанието. 

 

Декан на ФЖМК: 

проф. д-р Веселина Вълканова 
 
 
Водил протокола:  
Мариела Николова 
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